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Skrivelse till Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning om vilka åtgärder som görs 
för att säkerställa trygga förskolor för de som återfinns där aktiv droghandel bedrivs 
 
I vår stadsdel finns flera exempel på förskolor som ligger nära eller i direkt anslutning till 
områden där aktiv droghandel bedrivs. Barnen måste kunna känna sig trygga och säkra på den 
förskola där de går. För små barn kan kontakter med människor som ägnar sig åt droghandel 
vara traumatiskt. Föräldrarna måste också kunna lita på att stadsdelen gör allt för att 
säkerställa en trygg miljö för sina barn. För personal på dessa förskolor ligger ett stort ansvar, 
där personalen själva kan känna otrygghet och en rädsla för att barnen kan råka illa ut. Vi vet 
också att det finns exempel även i vår stadsdel att det förekommit avlossande av vapen i 
åtminstone en förskolas omedelbara närhet. Med anledning av ovanstående vill vi därför ställa 
följande frågor till stadsdelsförvaltningen: 
 

1. Vilka särskilda åtgärder har förvaltningen vidtagit för att säkerställa trygga förskolor 
av de som ligger i omedelbar närhet där aktiv droghandel bedrivs? 

2. Behövs ytterligare åtgärder framöver och i så fall vilka? 
3. Vad är förvaltningens uppfattning om hur behovet sett ut över tid, dvs har behovet av 

särskilda åtgärder för dessa förskolor ökat de senaste åren och är det fler eller färre 
förskolor som är utsatta?


